
 

Protokół nr 12/2024 

z XII Sesji Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

V kadencji w dniu 18 stycznia 2024 r. 

 
Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków o uzupełnienie 
porządku obrad. 

3. Przystąpienie do ślubowania Młodzieżowej Rady Miasta Poznania przez 
kandydatów z naboru uzupełniającego, nieobecnych na poprzednich 
sesjach - ślubowanie odbiera Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta.  

4. Sprawozdanie z prac Miejskiej Rzeczniczki Praw Uczniowskich. 

5. Projekt uchwały ws. udzielenia odpowiedzi na list otwarty dot. opinii 
MRMP ws. Strategii Oświatowej Miasta Poznania. 

6. Projekt uchwały ws. wyrażenia poparcia petycji uczniów skierowanej do 
Ministerstwa Edukacji Narodowej.  

7. Projekt uchwały ws. udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady 
Miasta Poznania projektowi „Łowcy Pasji”. 

8. Projekt uchwały ws, udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady 
Miasta Poznania projektowi “Mówca XXI wieku”. 

9. Projekt uchwały ws, udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady 
Miasta Poznania projektowi “Transatlantic – Let’s Act Now 2024 
Conference”. 

10. Projekt uchwały ws. uchylenia uchwały LXIII/2/2018 Młodzieżowej Rady 
Miasta Poznania z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie regulaminu 
przyznawania honorowych patronatów. 

11. Projekt uchwały ws. przeprowadzenia badania opinii osób korzystających z 
transportu zbiorowego Miasta Poznania dotyczącej oferowanych usług i 
diagnozy współczesnych wyzwań i oczekiwań społeczności lokalnej. 

12. Zmiany osobowe w składach Komisji Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

13. Sprawozdanie z prac Komisji Edukacji i Nauki. 

14. Sprawozdanie z prac Komisji Klimatu i Ochrony Środowiska. 

15. Sprawozdanie z prac Komisji Relacji Zewnętrznych. 

16. Sprawozdanie z prac Komisji Kultury i Sportu.  



17. Sprawozdanie z prac Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia. 

18. Sprawozdanie z prac Komisji Transportu i Infrastruktury Miasta. 

19. Sprawozdanie z prac Komisji Młodzieżowej Przedsiębiorczości i Projektów. 

20. Wolne głosy i wnioski.  

21. Zamknięcie sesji 
 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz przywitał gości 

posiedzenia – Przewodniczącego Rady Miasta Poznania  Pana Grzegorza Ganowicza, 

Zastępcę Dyrektora Wydziału Rozwoju Miasta i Współpracy Międzynarodowej Urzędu 

Miasta Poznania oraz Pełnomocniczkę Prezydenta Miasta Poznania ds. młodzieży i 

współpracy akademickiej Panią Annę Wawdysz, Kierowniczkę Oddziału Projektów 

Edukacyjnych i Relacji Zewnętrznych Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Poznania Panią 

Elizę Malarecką, Miejską Rzeczniczkę Praw Uczniowskich Panią Agatę Dawidowską oraz 

przedstawicieli wnioskodawców o honorowy patronat, stwierdził kworum, tym samym 

rozpoczął XII Sesję V kadencji Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. Sesja odbyła się w Sali 

Sesyjnej nr 2 im. Wojciecha Szczęsnego Kaczmarka w Urzędzie Miasta Poznania przy Placu 

Kolegiackim 17. 

Lista obecności członków Młodzieżowej Rady stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 
Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków o uzupełnienie porządku 
obrad. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz przedłożył 

Młodzieżowej Radzie wnioski o zmianę porządku obrad. Pierwszy dotyczył dodania po 

punkcie ósmym, punktu dotyczącego rozpatrzenia wniosku o przyznanie honorowego 

patronatu wydarzeniu „Transatlantic – Let’s Act Now 2024 Conference”. 

W związku z brakiem sprzeciwu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 

 

 

Głosowanie: w/s wniosku Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotra Krzeszkiewicza o dodanie do porządku obrad punktu dot. rozpatrzenia wniosku o 

przyznanie honorowego patronatu wydarzeniu „Transatlantic – Let’s Act Now 2024 

Conference” 

„za” – 27, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0 
 

 



W wyniku głosowania Młodzieżowa Rada dokonała zmiany porządku obrad. 
 

 
Następny wniosek dotyczył dodania do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w przedmiocie uchylenia uchwały Nr LXIII/2/2018 z dnia 24 stycznia 2018 r. w 

sprawie regulaminu przyznania honorowych patronatów. Uzasadniając wniosek 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz  poinformował, 

że w obiegu prawnym Młodzieżowej Rady znajduje się dokument, który ze względu na 

kolidację z przepisami Statutu, powinien zostać uchylony.  

W związku z brakiem sprzeciwu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 

 

 
Głosowanie: w/s wniosku Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotra Krzeszkiewicza o dodanie do porządku obrad punktu dot. podjęcia uchwały w 

przedmiocie uchylenia uchwały Nr LXIII/2/2018 z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie 

regulaminu przyznania honorowych patronatów. 

„za” – 27, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0 
 

 
W wyniku głosowania Młodzieżowa Rada dokonała zmiany porządku obrad. 

 

 
Następny wniosek dotyczył dodania do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w przedmiocie przeprowadzenia badania opinii osób korzystających z transportu 

zbiorowego Miasta Poznania dotyczącej oferowanych usług i diagnozy współczesnych 

wyzwań i oczekiwań społeczności lokalnej. Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta 

Poznania Piotr Krzeszkiewicz  dodał, że projekt uchwały jest częścią inicjatywy Komisji 

Transportu i Infrastruktury Miasta.  

W związku z brakiem sprzeciwu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 

 

 
Głosowanie: w/s wniosku Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotra Krzeszkiewicza o dodanie do porządku obrad punktu dot. podjęcia uchwały w 

przedmiocie przeprowadzenia badania opinii osób korzystających z transportu 

zbiorowego Miasta Poznania dotyczącej oferowanych usług i diagnozy współczesnych 

wyzwań i oczekiwań społeczności lokalnej. 

„za” – 27, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0 
 

 
W wyniku głosowania Młodzieżowa Rada dokonała zmiany porządku obrad. 



 
 

Ostatni wniosek dotyczył dodania do porządku obrad punktu dotyczącego zmian 

osobowych w składach Komisji Młodzieżowej Rady.   

W związku z brakiem sprzeciwu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 

 

 
Głosowanie: w/s wniosku Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotra Krzeszkiewicza o dodanie do porządku obrad punktu dot. zmian osobowych w 

składach Komisji Młodzieżowej Rady. 

„za” – 27, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0 
 

 
W wyniku głosowania Młodzieżowa Rada dokonała zmiany porządku obrad. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

 

Ad. 3. Przystąpienie do ślubowania przez kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta 
Poznania z naboru uzupełniającego, nieobecnych na  poprzednich sesjach. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poprosił 

wszystkich obecnych na sesji członków Młodzieżowej Rady wybranych w naborze 

uzupełniającym, którzy nie przystąpili do ślubowania na X i XI Sesji Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania o złożenie ślubowania, po odczytaniu roty.  

 
Tekst ślubowania: 

„Uroczyście ślubuję obowiązki w Młodzieżowej Radzie Miasta Poznania sprawować 

godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro reprezentowanej młodzieży oraz 

pomyślny rozwój naszego miasta”. 

 
Kolejno do ślubowania przystąpili następujący radni–elekci Młodzieżowej Rady Miasta: 

 
1. Adam Konieczny – „Ślubuję” 

2. Szymon Kopaszewski – „Ślubuję” 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z prac Miejskiej Rzeczniczki Praw Uczniowskich. 

Głos zabrała Pani Agata Dawidowska – Miejska Rzeczniczka Praw Uczniowskich. Zgodnie 



z warunkami stosunku pracy z Panią Rzeczniczką, przedkłada ona raz na 6 miesięcy 
sprawozdanie ze swojej działalności Młodzieżowej Radzie Miasta Poznania oraz Komisji 
Oświaty i Wychowania Rady Miasta Poznania.  

Miejska Rzeczniczka Praw Uczniowskich Pani Agata Dawidowska przedstawiła 
sprawozdanie ze swojej działalności. Na początku przypomniała, że jej półroczna pracy 
była podzielona na pełnienie obowiązków w ramach Wydziału Oświaty Urzędu Miasta 
Poznania przez okres 3 miesięcy, następnie w ramach Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej nr 2 w Poznaniu. Przedstawiła członkom Rady główne obszary działań, które 
dotyczyła rozpatrywania spraw dot. sygnałów o łamania praw uczniowskich w poznańskich 
szkołach, mediacja, interwencja, zapoznanie się ze stanem faktycznym wobec sytuacji w 
poznańskich szkołach podstawowych i ponadpodstawowych (dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Poznań, analiza standardów ochrony małoletnich. Dodała, że z 
racji pełnionej funkcji bierze czynny udział w posiedzeniach Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Rady Miasta Poznania, spotkaniach i grup roboczych przy Prezydencie Miasta 
Poznania, a także nawiązuje relacje z samorządami uczniowskimi. Przypomniała, że w jej 
praca polega również na prowadzeniu informacyjnych kanałów społecznościowych o 
prawach uczniowskich, a także, że każda osoba ma możliwość porozmawiać z Panią 
Rzeczniczką podczas cyklicznych dyżurów, które odbywają się w poradni oraz Centrum 
Inicjatyw Rodzinnych przy ul. Ratajczaka 44. Podczas dotychczasowych spotkań, Pani 
Rzeczniczka przyjęła ok. 30 spraw od rodziców, szkół i poradni, przeprowadziła 29 
interwencji kryzysowych oraz prowadziła mediacje w ramach „biura”, związanych 
bezpieczeństwem psychicznym uczniów szkół ponadpodstawowych. Ponadto, w sprawach 
rozpatrywanych przez Panią Rzeczniczkę może wziąć udział tłumacz języka ukraińskiego. 
Następnie, przedstawiła członkom Młodzieżowej Rady tematykę problemów, którą 
zidentyfikowała na podstawie rozmów z interesariuszami poznańskiej oświaty – m.in. 
przygotowanie indywidualnych programów ET, brak podstawy prawnej do dokonywania 
zmian w statucie szkoły, kryzysy osobiste i zdrowotne uczniów, bezpieczeństwo psychiczne 
uczniów szkół średnich. Kolejno, Pani Rzecznik przedstawiła planowanie działania w 
zakresie jej obowiązków – m.in. współpracę z interdyscyplinarnym zespołem przy 
Prezydencie, kontakt z fundacją „Migrant Info Point”, udział w szkoleniach dla nauczycieli 
organizowanych przez ODN, współpracę z Studencką Kliniką Prawa UAM, a także 
kontynuowanie współpracy z Młodzieżową Radą Miasta Poznania. Ponadto dodała, że 
zapoznała się z publikacjami Najwyższej Izby Kontroli i jednej z poznańskich fundacji 
dotyczących analizy statutów szkół ponadpodstawowych, wobec czego planuje 
zainicjować współpracę z dyrektorami i szkolnymi rzecznikami praw uczniowskich, w taki 
sposób, aby uwzględniały dobro uczniów i zgodność z przepisami. Pani Rzeczniczka planuje 
angażować się w proces przygotowania standardów ochrony małoletnich. Kończąc 
wypowiedź, Pani Rzeczniczka dodała, że jest w kontakcie z Młodzieżową Radą Krakowa, 
która przejawia inicjatywę stworzenia funkcji miejskiego rzecznika w swoim mieście.  

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz podziękował Pani 
Miejska Rzeczniczka Praw Uczniowskich Pani Agata Dawidowska i zapytał, czy którykolwiek 
z członków Młodzieżowej Rady chciałby zabrać głos. 

Głos zabrał Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Bartosz Gierzycki, który na samym 
wstępie podziękował Pani Rzeczniczce za dotychczasową działalność, wskazując, że funkcja 
Miejskiej Rzeczniczki Praw Uczniowskich jest realnym przedstawicielstwem uczniów w 
kontekście sygnałów o łamaniu praw ucznia przez poznańskie szkoły. Zwrócił się z pytaniem, 



czy w jej ocenie istnieją jakiekolwiek potrzeby, których realizacja ułatwi pracę Rzeczniczki i 
sprawi, że będzie ona efektywniejsza. Podkreślił na czynnik relacji z młodymi osobami.  

W odpowiedzi na pytanie Miejska Rzeczniczka Praw Uczniowskich Pani Agata Dawidowska 
przyznała, że niestety nauczyciele podchodzą sceptycznie do kwestii zapraszania jej na 
spotkania dot. praw uczniowskich. Podkreśliła, że ściślejszą współpracę odnotowuje na 
poziomie dyrektorów szkół i psychologów. Przypomniała, że jednym z jej działań jest 
przeprowadzanie zajęć dla uczniów, w związku z czym zwróciła się z prośbą, aby zapraszano 
ją (z racji, że większość członków Młodzieżowej Rady działa w organach Samorządu 
Uczniowskiego) do swoich szkół na spotkanie. Na koniec zaznaczyła, że jest to sposób na 
wysłuchanie wielu głosów młodych uczniów i identyfikację potrzeb.  

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 
Krzeszkiewicz  podziękował Pani Agacie Dawidowskiej za zabranie głosu.  
 

 
Ad. 5. Projekt uchwały ws. udzielenia odpowiedzi na list otwarty dot. opinii MRMP ws. 
Strategii Oświatowej Miasta Poznania. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poinformował 

Młodzieżową Radę, że na adres mailowy Rady wpłynął list otwarty dotyczący zagadnień 

powiązanych z procedowanym przez Radę Miasta Poznania projektem uchwały (PU 

1792/23) w sprawie przyjęcia „Strategii Oświatowej Miasta Poznania 2030”. Dodał, że z 

racji przesłania projektu odpowiedzi, nie zostanie ona odczytana na sesji, a każda osoba 

która chciałaby się z nią zapoznać, może ją pobrać lub skorzystać z wersji drukowanej, 

znajdującej się na stanowisku obsługi Rady Miasta.  

Wobec braku pytań, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Sekretarza Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymona 

Pepłońskiego o przeczytanie projektu uchwały. 

Następnie Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński odczytał 

projekt uchwały. Po odczytaniu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotr Krzeszkiewicz poprosił o przeprowadzenie głosowania nad treścią uchwały. 

 

 
Głosowanie: w/s podjęcia uchwały w sprawie odpowiedzi na list otwarty dotyczący opinii 

Młodzieżowej Rady ws. Strategii Oświatowej Miasta Poznania 2030.  

„za” – 29, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 4 

 

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXXXVI/5/2024 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 18 stycznia 2024 r. 

w sprawie udzielenia odpowiedzi na list otwarty dotyczący zagadnień związanych z 

projektem uchwały Rady Miasta Poznania (PU 1792/23) w sprawie przyjęcia „Strategii 

Oświatowej Miasta Poznania 2030” stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 



 

 
Ad. 6. Projekt uchwały ws. wyrażenia poparcia petycji uczniów skierowanej do 
Ministerstwa Edukacji Narodowej. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poinformował, 

że w przestrzeni publicznej pojawił się temat petycji grupy „Maturalni” skierowanej do 

Minister Edukacji Narodowej Pani Barbary Nowackiej. W związku z inicjatywą członków 

Młodzieżowej Rady, przedstawiony został projekt uchwały ws. poparcia postulatów 

będących integralną częścią petycji. Następnie zapytał, czy którykolwiek z członków 

Młodzieżowej Rady chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Sekretarza Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymona 

Pepłońskiego o przeczytanie projektu uchwały. 

Następnie Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński odczytał 

projekt uchwały. Po odczytaniu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotr Krzeszkiewicz poprosił o przeprowadzenie głosowania nad treścią uchwały. 

 

 
Głosowanie: w/s podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia poparcia petycji uczniów 

skierowanej do Ministerstwa Edukacji Narodowej. 

„za” – 32, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” – 0 

 
 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXXXVII/5/2024 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z 18 stycznia 2024 r. w 

sprawie wyrażenia poparcia petycji grupy „Maturalni” skierowanej do Minister Edukacji 

Narodowej stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 
Ad. 7. Projekt uchwały ws. udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady 
Miasta Poznania projektowi “Łowcy Pasji”. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poinformował 

Radnych, że do Młodzieżowej Rady wpłynął wniosek o przyznanie honorowego patronatu 

Młodzieżowej Rady projektowi „Łowcy Pasji”. Poprosił przedstawiciela wnioskodawców o 

zabranie głosu. 

Głos zabrał Pan Kacper Czerwiński – przedstawiciel wnioskodawców, Przewodniczący 

Młodzieżowej Rady Gminy Suchy Las, który przedstawił założenia projektu społecznego. 

Na wstępie zaznaczył, że projekt jest realizowany w ramach Olimpiady „Zwolnieni z Teorii”. 

Następnie dodał, że projekt jest skutkiem wspólnego działania osób, które chcą razem 

inspirować i wspierać odkrywanie pasji i zainteresowań oraz podzielić się swoją wiedzą z 



mniej doświadczonymi osobami. Dodał, że przygotowanie założeń projektu poprzedziło 

przeprowadzenie ankiety wśród młodzieży. Ponadto, istotną częścią projektu jest 

wydarzenie – „Targi Samorozwoju i Pasji”, które odbędzie się 24 lutego 2024 r. w Centrum 

Kultury w Suchym Lesie, a także, że sam projekt uzyskał honorowy patronat Wójta Gminy 

Suchy Las oraz Młodzieżowej Rady Gminy Suchy Las. Na koniec przedstawił proponowane 

formy współpracy między wnioskodawcami, a Młodzieżową Radą, które opierają się na 

pomocy w rozpowszechnieniu informacji w mediach społecznościowych, a także 

organizacyjnej – z racji, iż wnioskodawcy planują zorganizować podobne wydarzenie w 

Poznaniu. Dodał, że są również otwarci na pomysły członków Rady.  

Po wypowiedzi Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz 

zapytał, czy którykolwiek z członków Młodzieżowej Rady chciałby zadać pytanie. 

Głos zabrał Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania – Zak Montgomery, który zapytał 

o sposób przeprowadzenia badania w formie ankiety, o którym była mowa w wypowiedzi 

przedstawiciela wnioskodawców. 

Przedstawiciel wnioskodawców Pan Kacper Czerwiński w odpowiedzi na pytanie 

przedstawił sposób przeprowadzenia ankiety, do kogo była adresowana, a także w jaki 

sposób została wypromowana.   

Wobec braku pytań, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Sekretarza Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymona 

Pepłońskiego o przeczytanie projektu uchwały. 

Następnie Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński odczytał 

projekt uchwały. Po odczytaniu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotr Krzeszkiewicz poprosił o przeprowadzenie głosowania nad treścią uchwały. 

 

 
Głosowanie: w/s udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

projektowi „Łowcy Pasji”. 

„za” – 30, „przeciw” – 3, „wstrzymało się” – 0 

 
 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXXXVIII/5/2024 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z 18 stycznia 2024 r. w 

sprawie udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania projektowi 

„Łowcy Pasji” stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 
Ad. 8. Projekt uchwały ws, udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady Miasta 
Poznania projektowi „Mówca XXI wieku”. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poinformował 



Radnych, że do Młodzieżowej Rady wpłynął wniosek o przyznanie honorowego patronatu 

Młodzieżowej Rady projektowi „Mówca XXI wieku”. Poprosił przedstawicieli 

wnioskodawców o zabranie głosu. 

Głos zabrali przedstawiciele wnioskodawców – Pan Marcel Maciejewski oraz Piotr 

Michalak, którzy przedstawili założenia projektu, opierających się m.in. na organizacji 

platformy do wystąpień publicznych, debat, negocjacji, dyskusji. Następnie, przedstawili 

wynik badań dot. oceny kompetencji miękkich, lęku przed wystąpieniami publicznymi, 

oceną umiejętności – wśród uczniów szkół podstawowych. Dodali, że płaszczyzna badań 

opiera się na umiejętnościach edukacyjnych i „przyszłościowych” – w kontekście 

wykorzystania ich na rynku pracy w przyszłości. Wymienili potencjalne formy współpracy 

wnioskodawców  z Radą. Na koniec przedstawili harmonogram realizacji działań w 

ramach projektu. Dodali również, że projekt realizowany jest w ramach olimpiady 

„Zwolnieni z teorii”.  

Po wypowiedzi Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz 

zapytał, czy którykolwiek z członków Młodzieżowej Rady chciałby zadać pytanie. 

Głos zabrał Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Bartosz Gierzycki, który zapytał 

o próbę badawczą w ankiecie. 

Przedstawiciele wnioskodawców odpowiedzieli, że w ankiecie wzięło udział ok. 100 osób. 

Następnie Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Bartosz Gierzycki zadał pytanie – 

w jaki sposób wnioskodawcy chcieliby zachęcić uczniów do wzięcia udziału w projekcie, a 

także jaka jest grupa docelowa projektu.  

Przedstawiciele wnioskodawców odpowiedzieli, że projekt adresowany jest do uczniów 

szkół podstawowych, a promocja udziału w projekcie opiera się na m.in. współpracy z 

Młodzieżowym Domem Kultury nr 1 w Poznaniu.  

Następne pytanie zadała Wiceprzewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Agata 

Jacaszek, dotyczące tego, czy wnioskodawcy chcą nawiązać współpracę z Fundacją 

„Oratoria”. 

Przedstawiciele wnioskodawców uznali, że cele fundacji różnią się od celów projektu. 

Ostatnie pytanie zadał Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Bartosz Gierzycki w 

kontekście celowości przeprowadzenia warsztatów.  

Przedstawiciele wnioskodawców w odpowiedzi na pytanie uznali, że jest to główny 

element projektu, z którego nie zamierzają rezygnować.  

Wobec braku pytań, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Sekretarza Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymona 

Pepłońskiego przeczytanie projektu uchwały. 

Następnie Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński odczytał 



projekt uchwały. Po odczytaniu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotr Krzeszkiewicz poprosił o przeprowadzenie głosowania nad treścią uchwały. 

 

 
Głosowanie: w/s udzielenia honorowego patronatu wydarzeniu „41. Festiwal Ale Kino!” 

„za” – 24, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 9 
 

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXXXIX/5/2024 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z 18 stycznia 2024 r. w 

sprawie udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania projektowi 

„Mówca XXI wieku” stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 
Ad. 9. Projekt uchwały ws. udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady Miasta 
Poznania stowarzyszeniu wydarzeniu „Transatlantic – Let’s Act Now 2024 Conference” 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poinformował 

Radnych, że do Młodzieżowej Rady wpłynął wniosek o przyznanie honorowego patronatu 

Młodzieżowej Rady wydarzeniu „Transatlantic – Let’s Act Now 2024 Conference”. Poprosił 

przedstawicieli wnioskodawców o zabranie głosu. 

Głos zabrali przedstawicielki wnioskodawców – Pani Anna Stachowiak i Zofia Gutowska 

które przedstawiły założenia projektu. Poinformowały, że głównym motywem konferencji 

jest „Power to Act”. Wydarzenie, które odbędzie się za pośrednictwem platformy Google 

Meet, poza dyskusjami dotyczącymi tematów m.in. dotyczącymi praworządności, biznesu, 

relacji międzyludzkich, edukacji, równości, w głównej mierze dotyczyć będzie rozważań 

dotyczących wpływu mediów społecznościowych na światową współpracę. 

Przedstawicielki dodały, że w trakcie dwóch debat, reprezentanci przedstawią swoje 

wnioski dotyczące roli mediów jako narzędzia do mobilizowania, zwiększania świadomości 

wśród społeczeństwa. Konferencja zakończy się głosowaniem nad rezolucjami. Wśród 

potencjalnych form współpracy wymieniły m.in. wzajemną promocję – ze strony MRM na 

profilach społecznościowych, ze strony organizatorów – promocję logotypu Rady na 

materiałach promocyjnych, zaproszeniach oraz certyfikatach. 

Po wypowiedzi Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz 
dodał, że poprzednie edycje konferencji zostały objęte patronatem w poprzednich latach i 
zapytał, czy którykolwiek z członków Młodzieżowej Rady chciałby zabrać głos. 

Wywiązała się krótka dyskusja pomiędzy przedstawicielkami wnioskodawców a członkami 

Młodzieżowej Rady. 

Wobec braku innych głosów, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Sekretarza Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymona 

Pepłońskiego o przeczytanie projektu uchwały. 



Następnie Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński odczytał 

projekt uchwały. Po odczytaniu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotr Krzeszkiewicz poprosił o przeprowadzenie głosowania nad treścią uchwały. 

 

 
Głosowanie: w/s udzielenia honorowego patronatu wydarzeniu „Transatlantic – Let’s Act 

Now 2024 Conference” 

„za” – 32, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 1 

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XC/5/2024 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 18 stycznia  

2024 r. w sprawie udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

udzielenia honorowego patronatu wydarzeniu „Transatlantic – Let’s Act Now 2024 

Conference” stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz zarządził  

piętnastominutową przerwę w posiedzeniu.  

 

 
Ad. 10. Projekt uchwały ws. uchylenia uchwały LXIII/2/2018 Młodzieżowej Rady Miasta 
Poznania z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie regulaminu przyznawania honorowych 
patronatów. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz w obiegu 

prawnym Młodzieżowej Rady Miasta Poznania znajduje się uchwała w sprawie regulaminu 

przyznania honorowych patronatów. Dodał, że uchwała nie obowiązuje, z racji sprzeczności 

z postanowieniami Statutu – zgodnie z którym Młodzieżowa Rada nie może regulować 

takiego trybu i podważać tym samym przepisy uchwały Rady Miasta Poznania. W związku 

z czym poprosił o głosowanie w sprawie uchylenia uchwały. 

Wobec braku innych głosów, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Sekretarza Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymona 

Pepłońskiego o przeczytanie projektu uchwały. 

Następnie Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński odczytał 

projekt uchwały. Po odczytaniu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotr Krzeszkiewicz poprosił o przeprowadzenie głosowania nad treścią uchwały. 

 

 
Głosowanie: w/s uchylenia uchwały nr LXIII/2/2018 w/s regulaminu przyznawania 

honorowych patronatów.  

„za” – 29, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0 
 

 



W wyniku głosowania uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XCI/5/2024 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 23 listopada  

2024 r. uchylająca uchwałę LXIII/2/2018 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 24 

stycznia 2018 r. w sprawie regulaminu przyznawania honorowych patronatów stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 
Ad. 11. Projekt uchwały ws. przeprowadzenia badania opinii osób korzystających z 
transportu zbiorowego Miasta Poznania dotyczącej usług oferowanych i diagnozy 
współczesnych wyzwań i oczekiwań społeczności lokalnej. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poinformował, 

że Komisja Transportu i Infrastruktury Miasta chciałaby przeprowadzić badanie dotyczące 

usług komunikacji miejskiej oferowanej przez Zarząd Transportu Miejskiego w Poznaniu. W 

związku z tym przygotowała ankietę, którą przedstawiła członkom Młodzieżowej Rady. 

Dodał, że zgodnie z zaleceniem Wydziału Rozwoju Miasta i Współpracy Międzynarodowej 

Urzędu Miasta Poznania, Rada powinna podjąć uchwałę – wyrażając zgodę i określając cele 

badania. 

Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Maciej Kornaga, po krótce przedstawił 

dodatkowe elementy w uchwale. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz zapytał, czy 

którykolwiek z członków Młodzieżowej Rady chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz poprosił Sekretarza Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymona 

Pepłońskiego o przeczytanie projektu uchwały. 

Następnie Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński odczytał 

projekt uchwały. Po odczytaniu, została zgłoszona autopoprawka Prezydium, zastępująca 

jedno określenie w uchwale. Po odczytaniu Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta 

Poznania Piotr Krzeszkiewicz poprosił o przeprowadzenie głosowania nad treścią uchwały. 

 

 
Głosowanie: w/s udzielenia powołania Komisji Wspierania Młodzieżowej 

Przedsiębiorczości i Projektów Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

„za” – 29, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0 
 

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XCII/5/2024 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 18 stycznia 2024 r. w 

sprawie opinii osób korzystających z transportu zbiorowego Miasta Poznania dotyczącej 

oferowanych usług i diagnozy współczesnych wyzwań i oczekiwań społeczności lokalnej 



stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 
Ad. 12. Zmiany osobowe w składach Komisji Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

W związku ze zmianami osobowego w składzie Młodzieżowej Rady, Przewodniczący 

Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poprosił o zgłaszanie zmian w 

składach Komisji. 

Po przygotowaniu uchwał Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon 

Pepłoński odczytał stosowne projekty uchwał. W jej wyniku, uchwały w sprawie składów 

osobowych Komisji otrzymałyby następujące brzmienie w punktach o nich stanowiących: 
 

Komisja Transportu i Infrastruktury Miasta 

Członkowie Komisji: 
1. Jakub Adamczewski 
2. Bartosz Bilski 
3. Jakub Felenberg  
4. Maksymilian Foltyn 
5. Marcin Jóźwiak 
6. Maciej Kornaga 
7. Piotr Krzeszkiewicz 
8. Matylda Majowska 
9. Natalia Malinowska 
10. Zak Montgomery 
11. Maria Pobojewska 
12. Wojciech Torłop  
13. Blanka Urban 

 

Komisja Relacji Zewnętrznych 

Członkowie Komisji: 
1. Stanisław Białka 
2. Bartosz Bilski 
3. Piotr Fabianowicz 
4. Joanna Gawrysiak 
5. Bartosz Gierzycki 
6. Wit Gietka 
7. Agata Jacaszek 
8. Jan Jeziorny 
9. Kinga Kobusińska 
10. Hanna Kobylacka 
11. Maksymilian Korbik 
12. Piotr Krzeszkiewicz 
13. Matylda Majowska 
14. Zak Montgomery 



15. Nikodem Nowicki 
16. Szymon Pepłoński 
17. Hanna Roguszka 
18. Adrianna Szałata 
19. Liwia Woźniczak 

 

 
Wobec braku innych zgłoszeń, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 
Krzeszkiewicz zarządził głosowanie en bloc w sprawie zmian w składach osobowych Komisji. 

 
Głosowanie en bloc: w/s przyjęcia uchwały w/s zmian osobowych w składach Komisji 

Młodzieżowej Rady 

„za” – 29, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0 
 

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XCIII/5/2024 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 18 stycznia 2024 r. w 
sprawie zmiany uchwały nr LXXV/5/2023 w sprawie utworzenia Komisji Transportu i 
Infrastruktury Miasta Młodzieżowej Rady Miasta Poznania stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 

Uchwała nr XCIV/5/2024 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 18 stycznia 2024 r. w 
sprawie zmiany uchwały nr VI/5/2022 w sprawie utworzenia Komisji Relacji Zewnętrznych 
Młodzieżowej Rady Miasta Poznania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 
Ad. 13. Sprawozdanie z prac Komisji Edukacji i Nauki. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poprosił 

Przewodniczącego Komisji Edukacji i Nauki Szymona Pepłońskiego o zabranie głosu.  

Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński przedstawił sprawozdanie 

z prac Komisji Edukacji i Nauki. Przypomniał, że Komisja Edukacji i Nauki Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania, powołana mocą uchwały nr VIII/5/2022 Młodzieżowej Rady Miasta w roku 

2023 skupiała się na inicjowaniu projektów mających na celu rozwijanie świadomości 

społeczno-obywatelskiej wśród młodych mieszkanek i mieszkańców Poznania. W trakcie 

okresu sprawozdawczego dokonano istotnych zmian w Prezydium Komisji. Przewodnicząca, 

Julia Fetter, zrezygnowała z funkcji, a radny Stanisław Białka tymczasowo ją przejął. W 

czerwcu 2023 r. Szymon Pepłoński objął stanowisko Przewodniczącego, a Jan Jeziorny został 

Sekretarzem Komisji. Komisja aktywnie współpracowała z Uniwersytetem im. Adama 

Mickiewicza, organizując wydarzenia w ramach cyklu „Poznaj UAM”. Tematyka spotkań 

obejmowała m.in. rozwój jednostki poprzez działania społeczne, samorząd uczniowski a drogi 

samorozwoju, a także kwestie związane z energią, takie jak Atom, Słońce, wiatr czy biomasa. 



Członkowie Prezydium brali udział w spotkaniu z prorektorem ds. studenckich oraz 

dyrektorką Poznańskiego Festiwalu Nauki i Sztuki. W roku 2022 Komisja skupiła się na 

integracji międzypokoleniowej oraz zwiększeniu świadomości prawnej młodzieży 

poznańskiej. Organizacja wydarzeń w ramach cyklu „POZnaj Miasto” zaowocowała 

zaproszeniem przedstawicieli miasta do udziału, w tym Dyrektora Wydziału Jednostek 

Pomocniczych Miasta i Zastępczyni Dyrektora Gabinetu Prezydenta. W kontekście 

współpracy z samorządami uczniowskimi, Komisja uczestniczyła w posiedzeniach Komisji 

Oświaty i Wychowania Rady Miasta Poznania oraz reprezentowała Młodzieżową Radę na 

konferencji „Synergia Edukacyjna”. W przyszłości planuje prowadzenie akcji 

profrekwencyjnej związanej z wyborami samorządowymi, współpracę z Wydziałem 

Działalności Gospodarczych i Rolnictwa, inicjowanie działań integracyjnych dla samorządów 

uczniowskich, opracowanie raportu dotyczącego ich stanu, oraz przeprowadzenie badania 

oczekiwań młodzieży w różnych sferach życia społecznego. 

 

 
Ad. 14. Sprawozdanie z prac Komisji Klimatu i Ochrony Środowiska. 

Wiceprzewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Adrianna Szałata przejęła 

prowadzenie obrad Młodzieżowej Rady i poprosiła Przewodniczącą Komisji Klimatu i 

Ochrony Środowiska Marię Pobojewską o zabranie głosu.  

W związku z jej nieobecnością, Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania poprosił o 

zabranie głosu Wiceprzewodniczącego Komisji Nikodema Nowickiego.  

W związku z jego nieobecnością zapytano czy którykolwiek z członków Komisji chciałby zabrać 

głos.  

Krótkie sprawozdanie z działalności Komisji przedstawił Członek Młodzieżowej Rady Miasta 

Poznania Bartosz Bilski.  

 

 
Ad. 15. Sprawozdanie z prac Komisji Relacji Zewnętrznych. 

Wiceprzewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Adrianna Szałata poprosiła 

Przewodniczącą Komisji Relacji Zewnętrznych Hannę Roguszkę o zabranie głosu.  

Członkini Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Hanna Roguszka przedstawiła sprawozdanie 

z prac Komisji Relacji Zewnętrznych. Przypomniała, że Komisja Relacji Zewnętrznych została 

powołana mocą uchwały nr VI/5/2022 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, a do jej zadań 

należy nawiązywanie współpracy z partnerami krajowymi i zagranicznymi, środowiskami 

młodzieżowymi, integrację oraz dialog z mniejszościami narodowymi w Poznaniu. Dodała, że 

w trakcie okresu sprawozdawczego dokonano wielu zmian w Prezydium, ostatnie dotyczyły 

wyboru Hanny Roguszki na funkcję Przewodniczącej, a Joanny Gawrysiak – na funkcję 

Sekretarza Komisji. Nie dokonano zmian w roli Wiceprzewodniczącego (Bartosz Gierzycki).W 

okresie sprawozdawczym Komisja koordynowała współpracę na poziomie aglomeracji 

poznańskiej, inicjowała współpracę polsko-ukraińską na poziomie młodzieżowych rad, 



uczestniczyła w organizacji wydarzenia „Forum Młodych” podczas Kongresu Local Trends. 

Reprezentowała młodzieżowe organy samorządowe Województwa Wielkopolskiego, brała 

udział w pracach nad Konwentem Młodzieżowych Sejmików Województw. W kontekście 

współpracy polsko-ukraińskiej, Komisja współorganizowała Forum YUP, angażując 

młodzieżowe rady z Polski i Ukrainy. Organizowała również „Forum Młodych” podczas 

konferencji Local Trends Poznań 2023. W przyszłości Komisja planuje inicjować projekty 

wzmacniające współpracę młodzieżowych rad gmin i powiatów województwa 

wielkopolskiego, zorganizować Ogólnopolską Konferencję Młodzieżowych Rad w 2024 roku, 

a także zacieśniać współpracę w ramach Deklaracji Młodzieżowych Rad Aglomeracji 

Poznańskiej.  

Ad. 16. Sprawozdanie z prac Komisji Kultury i Sportu. 

Wiceprzewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Adrianna Szałata zapytała, czy 

ktokolwiek z Komisji przedstawi sprawozdanie wobec nieobecności pełniącego obowiązki 

Przewodniczącego Komisji.  

Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński odpowiedział, że 

sprawozdanie nie zostanie przedłożone.  

 

 
Ad. 17. Sprawozdanie z prac Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz poprosił Sekretarz 

Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Adriannę Szałatę o zabranie głosu.  

Wiceprzewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Adrianna Szałata przedstawiła 

sprawozdanie z prac Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia, uwzględniając w nim organizację 

stanowiska Rady podczas finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Sprawozdanie 

zostanie uzupełnione podczas XIII Sesji.  

 

 
Ad. 18. Sprawozdanie z prac Komisji Transportu i Infrastruktury Miasta.  

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz  poprosił 

Przewodniczącego Komisji Transportu i Infrastruktury Miasta Macieja Kornagę o zabranie 

głosu.  

Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Maciej Kornaga przedstawił sprawozdanie z 

prac Komisji Transportu i Infrastruktury Miasta. Przypomniał, że Komisja Transportu i 

Infrastruktury Miasta została powołana uchwałą nr LXXV/5/2023 Młodzieżowej Rady Miasta 

Poznania. Jej zadania to m.in. identyfikacja potrzeb związanych z transportem, działania na 

rzecz poprawy warunków przestrzennych, promowanie zrównoważonego transportu wśród 

młodzieży, ewaluacja działań Miasta Poznania dotyczących infrastruktury oraz opracowanie 

rekomendacji dotyczących poprawy jakości komunikacji miejskiej. W trakcie okresu 

sprawozdawczego Komisja wybrała skład Prezydium: Przewodniczącym został Maciej 

Kornaga, Wiceprzewodniczącym - Jakub Adamczewski, a na Sekretarza wybrano Zaka 



Montgomery. W okresie sprawozdawczym Komisja badała opinię mieszkańców Poznania na 

temat stanu infrastruktury drogowej. Przygotowała ankietę dotyczącą opinii beneficjentów 

komunikacji publicznej, a przedstawiciele brali udział w posiedzeniach Rady Miasta 

prezentując cele Komisji Transportu i Infrastruktury. Inicjatywa badania opinii mieszkańców 

przyniosła ponad 400 wypełnionych ankiet, których wnioski zostały przedstawione 

dyrektorowi Zarządu Dróg Miejskich. Komisja planuje kontynuację badań i współpracę z 

Zarządem Transportu Miejskiego. Przystępując do realizacji uchwały dotyczącej opinii 

użytkowników transportu zbiorowego, Komisja zamierza publikować ankietę internetową. 

Planuje także organizację konferencji poświęconej transportowi miejskiemu i infrastrukturze, 

nawiązanie współpracy z miejskimi jednostkami oraz utworzenie zespołu roboczego do 

rozpatrywania zgłoszeń od korzystających z transportu miejskiego. 

Ad. 19. Sprawozdanie z prac Komisji Młodzieżowej Przedsiębiorczości i Projektów.  

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz  poprosił 

Przewodniczącego Komisji Młodzieżowej Przedsiębiorczości i Projektów o zabranie głosu.  

Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Bartosz Gierzycki przedstawił sprawozdanie z 

prac Komisji. Przypomniał, że Komisja Młodzieżowej Przedsiębiorczości i Projektów została 

powołana uchwałą nr LXXVIII/5/2023 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, zastępując 

wcześniejszą Komisję ds. Projektów i Wspierania Młodzieżowej Przedsiębiorczości. Jej cele 

obejmują promowanie przedsiębiorczości wśród młodzieży oraz inicjowanie projektów 

edukacyjnych z zakresu umiejętności pracy zespołowej, przedsiębiorczości i organizacji pracy 

w projektach. Skład Komisji w 2023 r. to m.in. Bartosz Gierzycki (Przewodniczący), Marcin 

Jóźwiak (Wiceprzewodniczący), Wojciech Torłop (Sekretarz), oraz pozostali członkowie 

Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. W okresie sprawozdawczym Komisja utrzymała skład 

Prezydium i zaopiniowała projekty uchwał dotyczące honorowego patronatu Rady. 

Zorganizowano wydarzenia, m.in. „Poznań Pozytywistów” i „POZnaj – miejsca nauki i 

networkingu”, współpracując z partnerami instytucjonalnymi. Współpraca z projektami 

uzyskującymi patronat honorowy Rady, np. „Świadomie Wybieram”, stanowiła istotny 

element działalności Komisji. W czerwcu 2023 r. zorganizowano „Poznań Pozytywistów”, 

gdzie uczestnicy zdobywali umiejętności zarządzania zespołem i finansami. Pod koniec 

grudnia 2023 r. przeprowadzono „POZnaj – miejsca nauki i networkingu”, prezentując 

korzystne metody nauki i pracy w przestrzeni publicznej. 

 

 
Ad. 20. Wolne głosy i wnioski. 

W ramach wolnych głosów i wniosków głos zabrał Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz . Wspomniał, że w dniu posiedzenie odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami i dyrektorką Wydawnictwa Miejskiego Posnania, dotyczące 

informatora „IKS”. Przewodniczący zwrócił się z prośbą o feedback ze strony członków 

Młodzieżowej Rady w sprawie możliwości dostosowania materiałów do zainteresowań 

młodzieży Miasta Poznania.  



Następnie, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz  

przedstawił sytuację w Komisji Rewizyjnej. W związku z niestawiennictwem członków Komisji 

na ostatnich kilku zaplanowanych posiedzeniach, poprosił o udział w następnym spotkaniu, 

podczas którego zostanie wybrane Prezydium. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz  przypomniał o 

przesłaniu usprawiedliwień z powodu nieobecności na sesjach Młodzieżowej Rady i 

przedstawił tryb ich zgłaszania.  

Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Maciej Kornaga poinformował, że Koleje 

Wielkopolskie wraz z Województwem Wielkopolskim organizują projekt historyczny, do 

udziału w którym zaprosił członków Młodzieżowej Rady. Dodał, że wyśle szczegóły radnym w 

wiadomości grupowej. 

Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Szymon Pepłoński przypomniał nowym 

członkom Młodzieżowej Rady, że ich kadencja mija w październiku 2024. Głos uzupełniający 

zabrał Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr Krzeszkiewicz .  

Ostatnią informację przedstawił Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz . Poinformował, że następnego dnia po posiedzeniu odbywa się wydarzenie 

„Młodzieżowa Konferencja Biznesowa”, do której udziału serdecznie zaprasza. 

Na koniec Członek Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Bartosz Gierzycki poprosił 

Prezydium o sprawdzenie, czy możliwe jest udzielenie patronatu honorowego Młodzieżowej 

Rady miesięcznikowi „IKS”. Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania Piotr 

Krzeszkiewicz  odpowiedział, że sprawa została poruszona podczas spotkania.  

Wobec braku innych komunikatów, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Piotr Krzeszkiewicz zamknął punkt porządku obrad. 

 
 
Ad. 21. Zamknięcie XII Sesji Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

Przewodniczący Piotr Krzeszkiewicz podziękował zebranym za udział w sesji i oficjalnie 

zamknął obrady XII sesji Młodzieżowej Rady Miasta Poznania V kadencji. 

 
 
 

 
Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania 
 
 
 

 
Piotr Krzeszkiewicz  

Sekretarz Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania 
 
 
 

 
Szymon Pepłoński 

 



 

Porządek obrad 

XII Sesji Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

V kadencji w dniu 18 stycznia 2024 r.1 

 
 

1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków o uzupełnienie 
porządku obrad. 

3. Przystąpienie do ślubowania Młodzieżowej Rady Miasta Poznania przez 
kandydatów z naboru uzupełniającego, nieobecnych na poprzednich 
sesjach - ślubowanie odbiera Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta.  

4. Sprawozdanie z prac Miejskiej Rzeczniczki Praw Uczniowskich. 

5. Projekt uchwały ws. udzielenia odpowiedzi na list otwarty dot. opinii 
MRMP ws. Strategii Oświatowej Miasta Poznania. 

6. Projekt uchwały ws. wyrażenia poparcia petycji uczniów skierowanej do 
Ministerstwa Edukacji Narodowej.  

7. Projekt uchwały ws. udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady 
Miasta Poznania projektowi „Łowcy Pasji”. 

8. Projekt uchwały ws, udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady 
Miasta Poznania projektowi “Mówca XXI wieku”. 

9. Projekt uchwały ws, udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady 
Miasta Poznania projektowi “Transatlantic – Let’s Act Now 2024 
Conference”. 

10. Projekt uchwały ws. uchylenia uchwały LXIII/2/2018 Młodzieżowej Rady 
Miasta Poznania z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie regulaminu 
przyznawania honorowych patronatów. 

11. Projekt uchwały ws. przeprowadzenia badania opinii osób korzystających z 
transportu zbiorowego Miasta Poznania dotyczącej oferowanych usług i 
diagnozy współczesnych wyzwań i oczekiwań społeczności lokalnej. 

12. Zmiany osobowe w składach Komisji Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

13. Sprawozdanie z prac Komisji Edukacji i Nauki. 

14. Sprawozdanie z prac Komisji Klimatu i Ochrony Środowiska. 

15. Sprawozdanie z prac Komisji Relacji Zewnętrznych. 

16. Sprawozdanie z prac Komisji Kultury i Sportu.  

 
1 z uwzględnieniem zmian wprowadzonych podczas XII Sesji Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 



17. Sprawozdanie z prac Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia. 

18. Sprawozdanie z prac Komisji Transportu i Infrastruktury Miasta. 

19. Sprawozdanie z prac Komisji Młodzieżowej Przedsiębiorczości i Projektów. 

20. Wolne głosy i wnioski.  

21. Zamknięcie sesji 
 
 



  

 
 

 
Lista obecności podczas XII Sesji w dniu 28 stycznia 2024 r. 

 

l.p. IMIĘ I NAZWISKO PODPIS 

1 ADAMCZEWSKI Jakub V 

2 ANTONIUK Sofia V 

3 BIAŁKA Stanisław nieobecny 

4 BILSKI Bartosz V 

5 DEKIEL Szczepan nieobecny 

6 FABIANOWICZ Piotr V 

7 FELENBERG Jakub V 

8 FOLTYN Maksymilian nieobecny 

9 GIERZYCKI Bartosz V 

10 GAWRYSIAK Joanna V 

11 GIETKA Wit V 

12 GILLA Norbert   V  

13 GLEZER Hubert V 

14 JASKÓLSKA Anastazja V 

15 JACASZEK Agata V 

16 JEZIORNY Jan nieobecny 

17 JÓŹWIAK Marcin V 

18 KACZMAREK Julia V 

19 KLIMECKI Wojciech nieobecny 

20 KAWCZYŃSKA Klaudia V 

21 KIRSZA Konrad nieobecny 

22 KOBUSIŃSKA Kinga V 

23 KOBYLACKA Hanna nieobecny 



24 KONIECZNY Adam V 

25 KOPASZEWSKI Szymon V 

26 KORBIK Maksymilian V 

27 KORNAGA Maciej V 

28 KOZŁOWSKA Jagoda V 

29 KRZESZKIEWICZ Piotr V 

30 KURZAWSKI Mikołaj V 

31 MAJOWSKA Matylda nieobecna 

32 MALINOWSKA Natalia V 

33 MONTGOMERY Zak V 

34 MAŁEK Jakub V 

35 NOWICKI Nikodem nieobecny 

36 PEPŁOŃSKI Szymon V 

37 POBOJEWSKA Maria nieobecny 

38 POMIAN Kacper   nieobecny 

39 ROGUSZKA Hanna V 

40 STRYKOWSKI Michał nieobecny 

41 SZAŁATA Adrianna V 

42 SZCZERECKA Nadia nieobecna 

43 URBAN Blanka V 

44 TORŁOP Wojciech nieobecny 

45 WILCZYŃSKI Michał nieobecny 

46 WINNOWICZ Klaudia V 

47 WOŹNICZAK Lidia V 



 

Lista obecności gości podczas XII Sesji w dniu 28 stycznia 2024 r. 

 

l.p. IMIĘ I NAZWISKO 

1.  GANOWICZ Grzegorzi 

2.  WAWDYSZ Annai 

3.  MALARECKA Elizai 

4.  DAWIDOWSKA Agatai 

5.  TURNO Michałi 

6.  ZAKRZEWSKA Martyna 

7.  KASZEWSKI Jakub 

8.  CZERWIŃSKI Kacper 

9.  TUREK Laura 

10.  MACIEJEWSKI Marcel 

11.  MICHALAK Piotr 

12.  AUER Letycia 

13.  STACHOWIAK Anna 

14.  GUTOWSKA Zofia 

15.  RAŹNIKIEWICZ Dawid 

16.  MATUSZCZAK Maciej 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

i gość posiedzenia będący pracownikiem Urzędu Miasta Poznania/innej struktury organizacyjnej Miasta Poznania, 
zgodnie z załącznikiem do zarządzenia Nr 969/2023/P Prezydenta Miasta Poznania z dnia 22 grudnia 2023 r. lub osoba 
wchodząca w skład organu Miasta Poznania, o którym mowa w art. 11a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 
2023 r. poz. 40 tj.)  



  

UCHWAŁA NR LXXXVI/5/2024 

MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 stycznia 2024 r. 

w sprawie udzielenia odpowiedzi na list otwarty dotyczący zagadnień związanych z 

projektem uchwały Rady Miasta Poznania (PU 1792/23) w sprawie przyjęcia                                   

„Strategii Oświatowej Miasta Poznania 2030” 
 

Na podstawie § 1 ust. 5 pkt. 2 oraz § 13 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, 

stanowiącego załącznik do uchwały Nr LXIII/993/VI/2014 Rady Miasta Poznania z dnia 25 

lutego 2014 r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Poznania (Dz. U. Woj. Wlkp. 

z 2022 r. poz. 8291) uchwala się, co następuję: 

 

§ 1 

 

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania udziela pisemnej odpowiedzi na list otwarty z dnia 13 

grudnia 2023 r. dotyczący zagadnień związanych z projektem uchwały Rady Miasta Poznania 

(PU 1792/23) w sprawie przyjęcia „Strategii Oświatowej Miasta Poznania 2030”.  

 

§ 2 

 

Odpowiedź, o której mowa, stanowi załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 

 

§ 3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 



  

 

§ 4 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

 

 

 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania  

 

 

Piotr Krzeszkiewicz 

 



 

 

Poznań, 18 stycznia 2024 r. 

 

 

Szanowny Panie (…), 

odpowiadając na otrzymany za pośrednictwem poczty elektronicznej list otwarty z dnia 13 

grudnia 2023 r. w sprawie opinii Młodzieżowej Rady Miasta Poznania w/s projektu uchwały 

Rady Miasta Poznania w brzmieniu z PU 1792/23 w/s przyjęcia „Strategii Oświatowej Miasta 

Poznania 2030”, uprzejmie informujemy: 
 

Ad. 1. Na podstawie których zapisów w projekcie „Strategii Oświatowej Miasta Poznania 

2030” Młodzieżowa Rada Miasta Poznania uznała, iż „Badania (…) uwzględniały dobro 

indywidualnego respondenta”? Proszę o wskazanie tych zapisów wraz z numerami stron z 

dokumentu. 

W odpowiedzi na pytanie, Młodzieżowa Rada pragnie zauważyć, że w projekcie Strategii 

Oświatowej, zespół pod przewodnictwem prof. Jana Fazlagicia przyznał, że cyt. „Podstawową 

zasadą etyczną badania było dobro indywidualnego respondenta. Pytania zostały 

dostosowane do możliwości i stopnia rozwoju dzieci (młodzieży) – dotyczyły istotnych dla nich 

spraw”. Zauważamy, że Wydział Oświaty Urzędu Miasta Poznania w samej ankiecie podkreślał, 

iż cyt. „Ankieta nie jest testem. Nie ma „dobrych” ani „złych” odpowiedzi. Prosimy, przeczytaj 

uważnie każde pytanie i odpowiedz na nie szczerze. Jesteśmy zainteresowani tylko Twoim 

osobistym zdaniem wyrażonym w tej ankiecie”. Uznajemy takie sformułowanie za wyraz troski 

o ewentualny lęk ucznia przed wypełnieniem ankiety.  

Z powodu rozbieżności numeracji stron w wersji edytowalnej dostępnej na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej, a widocznej w stopce dokumentu, stronę wraz z wyrażeniem, o którym 

mowa, załączamy do niniejszego pisma.  

Ad. 2. Na podstawie jakich konkretnie FAKTÓW sformułowano tezę, iż „wyniki badań w 

ramach diagnozy poznańskiej oświaty odzwierciedlają zdanie uczniów poznańskich szkół”? 

Ponadto czy to były jakieś odrębne badania członków MRMP? Czy to jest jednak 

subiektywna ocena grupy osób? Jeśli tak to, ile osób wyraża taką opinię? Czy są osoby 

wyrażające inne zdanie na ten temat? 

Zainteresowany, dr. K. S.  



 

 

W odpowiedzi na pytanie Młodzieżowa Rada zaznacza, że jest organem samorządowym 

uczącej się młodzieży szkół ponadpodstawowych na terenie Miasta Poznania. W związku z 

czym, do jej zadań należy reprezentowanie interesów młodzieży miasta wobec instytucji 

miejskich. Przywołując tą zasadę, należy podkreślić, że z racji, iż członkowie Młodzieżowej Rady 

są uczniami szkół ponadpodstawowych, co sprawia, że mają na bieżąco kontakt ze swoimi 

rówieśnikami, jak i kreują własne zdanie co do obecnych kierunków poznańskiej oświaty. W 

kontekście badań przeprowadzonych wewnątrz Młodzieżowej Rady informuję, że Prezydium 

poprosiło radnych o wypełnienie ankiety, której zagadnienia obejmowały ważniejsze sekcje 

pytań w ankiecie przygotowanej przez Wydział Oświaty. W ankiecie wzięło udział ponad 

połowa członków Rady, którzy w kontekście m.in. zdrowia psychicznego, wsparcia w określaniu 

kierunków zawodowych czy też systemu nauczania wyrazili swoją opinię, zbieżną (a nawet 

przewyższającą) do tych, które wyrazili uczniowie biorący udział w badaniu.  

Ad. 3. W jaki sposób ponad roczny proces badawczy pozwolił – zdaniem MRMP – „na 

uwzględnienie zmian zachodzących w systemie oświaty”? O jakich zmianach mowa? 

W odpowiedzi na pytanie Młodzieżowa Rada pragnie zauważyć, że badanie zostało 

przeprowadzone w newralgicznym momencie dla oświaty w Polsce, jakim była pandemia 

COVID-19 i przejście z modelu nauczania stacjonarnego na model nauczania zdalnego 

(stosownie: hybrydowego). Uczniowie, którzy pierwszy raz w życiu spotkali się z takim 

rozwiązaniem mogli zauważyć różnice między tymi trybami nauczania. Dodatkowo, sama 

strategia ujęła m.in. stosunkowo nową możliwość, jaką jest sztuczna inteligencja w procesie 

oświatowym.  

Ad. 4. W jakim zakresie MRMP wykorzystała do przygotowania opinii projektu uchwały PU 

1792/23 moją (jako członka Polskiego Towarzystwa Badaczy Rynku i Opinii, 

przewodniczącego Komisji ds. Etyki Badań Naukowych z udziałem ludzi na Uniwersytecie 

Ekonomicznym w Poznaniu) opinię na temat badania uczennic i uczniów z poznańskich szkół 

realizowanego na potrzeby przygotowania projektu Strategii (wcześniej „Polityki”) 

Oświatowej Miasta Poznania, którą wysłałem do przewodniczącego Komisji Edukacji i Nauki, 

Pana (…) (na Jego prośbę) w dniu 21 listopada 2023 roku? 

W odpowiedzi na to pytanie Młodzieżowa Rada informuje, że podczas prac na przyjęciem 

opinii w/s Strategii Oświatowej zapoznała się przede wszystkim z przedmiotowym projektem 

uchwały, uzasadnieniem, załącznikiem oraz w tym przypadku również analizami i raportami z 

badań na potrzeby przygotowania strategii. Zdając sobie sprawę z wagi dokumentu o 

charakterze strategicznym dla poznańskiej edukacji, Rada wzięła pod uwagę różne głosy i 



 

 

opinie, w tym opinię przygotowaną przez Pana i podjęła uchwałę, skupiając się na 

potencjalnych pozytywnych zmianach, które Strategia Oświatowa może przynieść w wymiarze 

lokalnym.  

Ad. 5. W jakim zakresie MRMP uwzględniła w przygotowywaniu opinii projektu uchwały PU 

1792/23 informacje zawarte w odpowiedzi Zastępcy Prezydenta Poznania, Pana Mariusza 

Wiśniewskiego na interpelację Radnego, Pana Krzysztofa Rosenkiewicza z dnia 17 września 

2022 roku? Jeśli w ogóle nie uwzględniono, to dlaczego? 

W odpowiedzi na pytanie Młodzieżowa Rada ponownie pragnie zaznaczyć, że w opracowaniu 

opinii Młodzieżowej Rady, dokumentami na które zwraca ona szczególną uwagę są przede 

wszystkim projekty uchwał, uzasadnienie, załączniki oraz inne analizy i raporty.   

Informujemy, że po zapoznaniu się z treścią interpelacji, o której mowa w pytaniu oraz 

odpowiedzią I Zastępcy Prezydenta Miasta Poznania Pana Mariusza Wiśniewskiego, nie 

zauważamy w jakim zakresie te dokumenty miałyby zostać uwzględnione w przygotowaniu 

opinii Młodzieżowej Rady. Dokonując analizy pytań i odpowiedzi zauważamy, że pytanie nr 1 

dotyczy raportu zespołu badawczego, natomiast ocenianie stopnia jego jawności nie jest 

zadaniem Młodzieżowej Rady. Z kolei pytanie nr 2 składa się z prośby o udostępnienie 

formularza ankiety oraz prośby o wyjaśnienie różnicy pomiędzy treścią ankiety przekazanej 

uczniom, a rodzicom. Nie widzimy konieczności odnoszenia się do zaistniałej sytuacji, Pan 

Prezydent wyjaśnił, że był to błąd techniczny. Ostatnie pytanie, dotyczące podania listy 

placówek oświatowych Miasta, w których badanie zostało przeprowadzone w żadnym stopniu 

nie wpłynęłoby na przedstawioną przez nas opinię.  

Ad. 6. Jaka jest opinia MRMP (pozytywna czy negatywna) w stosunku do procederu 

zastosowanego przez Zespół Badawczy, polegającego na przeprowadzeniu badania z 

wykorzystaniem kwestionariusza liczącego 130 pytań (wersja dla uczniów ostatnich klas 

szkół podstawowych) oraz 154 pytania (wersja dla uczniów ostatnich klas szkół 

ponadpodstawowych) w bardzo szczególnym okresie dla ósmoklasistów oraz maturzystów, 

jakim jest maj, kiedy to mają miejsce egzaminy ósmoklasisty czy też egzaminy maturalne? 

Proszę o uzasadnienie odpowiedzi. 

W odpowiedzi na to pytanie Młodzieżowa Rada Miasta Poznania pragnie zauważyć, że dla 

zapewnienia wiarygodności i niebudzącego wątpliwości pod względem merytorycznym 

procesu badawczego, konieczne było sformułowanie wielu pytań w ramach 



 

 

przeprowadzonego badania. Termin, w którym to badanie zostało przeprowadzone, wynikał z 

ustalonego wówczas przez zespół harmonogramu prac dotyczących polityki oświatowej.  

Warto zaznaczyć, że przytoczona sytuacja odnosi się do II etapu badań w ramach pracy nad 

strategią. Pierwszy etap miał miejsce w lutym 2021 roku, natomiast drugi etap, 

przeprowadzony w maju, miał na celu pogłębienie, uzupełnienie lub weryfikację wybranych 

wątków analizowanych w I turze badań. Z perspektywy Młodzieżowej Rady jest zrozumiałe, 

że zespół musiał mieć wystarczającą ilość czasu na analizę odpowiedzi z I tury, i przygotowanie 

nowej ankiety. 

Dodatkowo, zwracamy uwagę, że przeprowadzenie badania np. w czerwcu automatycznie 

wykluczałoby z procesu badawczego ważną grupę respondentów - uczniów 4 klas szkół 

ponadpodstawowych (stosownie do klas maturalnych w innym rodzaju szkół), dla których maj 

jest okresem zakończenia procesu edukacyjnego w placówce. Optymalny termin badania 

został więc wybrany w taki sposób, aby obejmować jak najszerszą i reprezentatywną grupę 

uczniów. 

Ad. 7. Czy MRMP popiera przeprowadzanie tak obszernych badań w okresie bardzo ważnych 

egzaminów, szczególnie w sytuacji braku presji czasu na badaczach? Proszę o uzasadnienie 

odpowiedzi. 

Odpowiedzi udzielono w ad. 6.  

Ad. 8. Czy MRMP uważa, że dobrze się stało, że II etap badania przeprowadzono w okresie 

bardzo ważnych egzaminów? Proszę o uzasadnienie odpowiedzi. 

Odpowiedzi udzielono w ad. 6 oraz ad. 7.  

Ad. 9. Czy według MRMP przeprowadzenie tak obszernego badania w okresie bardzo 

ważnych egzaminów jest przejawem troski o „dobro indywidualne respondenta” czy też 

wręcz przeciwnie? Proszę o uzasadnienie odpowiedzi. 

W odpowiedzi na to pytanie informujemy, że w kontekście przeprowadzanego badania, 

dbałość o "dobro indywidualne respondenta" w ocenie Młodzieżowej Rady obejmuje kilka 

istotnych aspektów. Po pierwsze, zagwarantowanie prywatności i poufności udzielanych 

odpowiedzi, co ma za zadanie zwiększyć uczestnictwo i szczerość respondentów. Po drugie, 

zapewnienie bezpieczeństwa emocjonalnego poprzez unikanie pytań lub treści mogących 

wywołać traumatyczne lub silne emocje (szczególnie ważne, jeśli badanie dotyka delikatnych 

tematów, wtedy konieczne jest zastosowanie odpowiedniego podejścia). W naszej ocenie, 



 

 

istotnym aspektem jest również zrozumiałość pytań, aby uniknąć nieporozumień i frustracji 

respondentów oraz minimalizacja obciążenia badanego, co rozumiemy jako ograniczenie czasu 

trwania ankiety, ilości pytań i wymaganej energii od respondentów, mając na celu 

zminimalizowanie obciążenia psychologicznego. Podsumowując, "dobro indywidualne 

respondenta" w kontekście badania odnosi się do troski o doświadczenia i komfort psychiczny 

uczestników, mając na celu zapewnienie etycznej i odpowiedzialnej praktyki badawczej. 

W odpowiedzi na Pana pytanie, Młodzieżowa Rada stoi na stanowisku, że badania zostały 

przeprowadzone rzetelnie i zgodnie z zasadami etycznymi.   

Ad. 10. Czy – zdaniem MRMP – przeprowadzenie II etapu badania w okresie bardzo ważnych 

egzaminów mogło mieć wpływ na wyniki? Proszę o uzasadnienie odpowiedzi. 

W odpowiedzi na pytanie informujemy, że Młodzieżowa Rada nie jest w stanie wywnioskować, 

co rozumie Pan jako „wpływ na wyniki”. Jako młodzież szkolna przez takowy wpływ rozumiemy 

to, w jaki sposób sformułowane są pytania, co może wpływać na to, jak respondenci 

interpretują je i jakich odpowiedzi udzielają, gdyż zgadzamy się, że pytania powinny być jasne 

i precyzyjne, tak aby sposób, w jaki informacje są przedstawiane w pytaniach, nie narzucał 

treści odpowiedzi.  

Ad. 11. Jaki wpływ – zdaniem MRMP - na uzyskane w badaniu wyniki miał brak opcji „Nie” 

w pytaniach w części dotyczącej nierównego traktowania (I etap badania)? Proszę o 

uzasadnienie odpowiedzi. 

W odpowiedzi na pytanie informujemy, że w skład Młodzieżowej Rady wchodzą uczniowie 

poznańskich szkół ponadpodstawowych, co oznacza, że członkowie Rady nie posiadają 

specjalistycznego wykształcenia, które umożliwiałoby głęboką analizę potencjalnych wpływów 

określonych sytuacji na proces badawczy. 

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania zgłasza swoje uwagi, propozycje i zastrzeżenia do 

projektów miejskich dokumentów strategicznych, w zakresie swoich możliwości.  

Ponadto przypomina, że pomyłka, o której mowa została wykryta przez zespół badawczy i 

została dokonana korekta ankiety. Z naszej perspektywy, jest to oczywisty błąd, który może 

zdarzyć się na etapie tworzenia tak obszernej ankiety i dokumentu. Ponadto pragniemy 

przypomnieć, że I Zastępca Prezydenta Miasta Poznania Mariusz Wiśniewski zadeklarował, że 

„z tego powodu odpowiedzi uzyskane na pytanie 54. w ankiecie dla uczniów były traktowane 

z dużą ostrożnością”, a fakt ten sprawił, że pytanie zostało powtórzone w II etapie badań. 



 

 

Ad. 12. Jaka jest opinia MRMP na temat traktowania odpowiedzi „Trudno powiedzieć” jako 

„Nie” (pytania o nierówne traktowanie w I etapie)? Proszę o uzasadnienie odpowiedzi. 

Odpowiedzi udzielono w ad. 11.  

Ad. 13. Czy – zdaniem MRMP - skierowanie do uczniów kwestionariusza istotnie różniącego 

się od wersji wysłanej rodzicom z prośbą o zgodę na udział ich dzieci w badaniu jest praktyką 

dopuszczalną w jakichkolwiek badaniach realizowanych wśród uczniów? Proszę o 

uzasadnienie odpowiedzi. 

W odpowiedzi na pytanie pragniemy zauważyć, że I Zastępca Prezydenta Miasta Poznania – 

Mariusz Wiśniewski w odpowiedzi na interpelację Radnego Krzysztofa Rosenkiewicza wyjaśnił, 

że przytoczona sytuacja była błędem technicznym, w związku z czym nie widzimy konieczności 

odnoszenia się do zaistniałej sytuacji.   

Ad. 14. Czy – zdaniem MRMP – można dokonać rzetelnej diagnozy na podstawie odpowiedzi 

od zaledwie 42 uczniów szkół podstawowych i 130 uczniów szkół ponadpodstawowych? 

Proszę o uzasadnienie odpowiedzi. 

W odpowiedzi na pytanie, Młodzieżowa Rada pragnie przypomnieć, że diagnoza nie została 

oparta wyłącznie na próbie uczniów liczącej 172 osoby, a jej istotnym elementem był również 

pierwszy etap badania, przeprowadzony w lutym 2021 roku, w którym wzięło udział ponad 

1000 uczniów. Ten etap dostarczył szerokiej perspektywy i stanowił solidną podstawę do 

dalszej analizy. 

Po drugie, Młodzieżowa Rada biorąc pod uwagę specyfikę badań przeprowadzonych metodą 

CAWI uznaje 170 odpowiedzi wystarczającą ilość respondentów w badaniu, zwłaszcza w 

kontekście trudności w angażowaniu uczniów w tego typu inicjatywy. Po trzecie, należy 

zauważyć drugi etap badania (II tura) służył doprecyzowaniu kwestii na podstawie odpowiedzi 

z pierwszego etapu.  

W związku z powyższymi argumentami, Młodzieżowa Rada Miasta Poznania uznaje, że mimo 

stosunkowo niewielkiej liczby uczestników w porównaniu do etapu I, badanie to jest rzetelne i 

daje adekwatny obraz sytuacji. 

Ad. 15. Czy – zdaniem MRMP – uzasadnione jest przygotowanie Strategii Oświatowej dla 

szkół podstawowych na podstawie badania uczniów szkół ponadpodstawowych oraz 

odwrotnie: dla szkół ponadpodstawowych na podstawie odpowiedzi uczniów szkół 

podstawowych? Proszę o uzasadnienie odpowiedzi. 



 

 

W odpowiedzi na pytanie informujemy, że Młodzieżowa Rada Miasta Poznania uważa za 

uzasadnione badanie uczniów szkół podstawowych i ponadpodstawowych w celu 

przygotowania Strategii Oświatowej. Ostatnie roczniki obu grup posiadają ogólne 

doświadczenie z całego procesu dydaktycznego w danym rodzaju szkoły, co umożliwia 

spojrzenie na niego jako całość. Badanie obu grup przyczynia się do spójności i kompleksowości 

Strategii, uwzględniając różnice i ciągłość w procesie kształcenia. 

Ad. 16. Czy – zdaniem MRMP – bardzo ważny dokument strategiczny (jakim bez wątpienia 

jest Strategia Oświatowa Miasta Poznania) można uznać za wiarygodny wobec błędów 

elementarnych, jakie się w nim znalazły na etapie opiniowania przez KOiW czy też MRMP 

(np. suma odsetek wynosi 104,7%, 56% uznano za mniej niż połowę)? Proszę o uzasadnienie 

odpowiedzi. 

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania uważa, że mimo drobnych błędów w projekcie Strategii 

Oświatowej Miasta Poznania, dokument ten został przygotowany rzetelnie. W swojej opinii z 

dnia 23 listopada 2023 roku skupiła się ona głównie na postulatach w treści dokumentu, które 

wyznaczają kluczowe kierunki rozwoju oświaty w Poznaniu. W naszej ocenie, praca w ramach 

Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miasta Poznania (w tym z udziałem Młodzieżowej Rady) 

również ma na celu wykrywanie błędów, a zgłoszone zastrzeżenia są brane pod uwagę. 

Jednocześnie informujemy, że zgodnie z naszą wiedzą, wszelkie błędy zostaną skorygowane w 

drodze autopoprawki do przedmiotowego projektu uchwały. Zwracamy uwagę na 

wielowątkowość kwestii poruszonych w dokumencie oraz jego obszerność, co może wpływać 

na możliwość wystąpienia błędów. Młodzieżowa Rada podkreśla jednak, że te drobne błędy 

nie przekreślają istoty i roli strategicznej Strategii Oświatowej, która stanowi istotny dokument 

dla rozwoju oświaty w Poznaniu.  

Ad. 17. Czy – zdaniem MRMP – (wobec zauważonych błędów, o których mowa w pytaniu 14) 

opiniowana Strategia Oświatowa Miasta Poznania została przygotowana z największą 

starannością i czy może być wzorem dla innych samorządów? Proszę o uzasadnienie 

odpowiedzi. 

W odpowiedzi na pytanie, oceniając Strategię Oświatową Miasta Poznania, Młodzieżowa Rada 

przypomina, że proces jej wdrażania następuje pod przyjęciu przez Radę Miasta Poznania 

stosownej uchwały, a realna ocena skutków strategii będzie możliwa dopiero po 

zidentyfikowaniu zmian w poznańskim systemie edukacyjnym, określonych w dokumencie. 



 

 

Wówczas będzie można stwierdzić, czy strategia ta może stanowić wzór dla innych 

samorządów. 

Nasza analiza opiera się na zaangażowaniu zespołu badawczego i Wydziału Oświaty w proces 

przygotowywania strategii. Jesteśmy przekonani, że dokument ten został opracowany z 

najwyższą starannością, a ewentualne błędy, zostaną skorygowane w końcowych etapach. 

Jednakże, pełna ocena skuteczności strategii będzie możliwa dopiero po upływie pewnego 

czasu, umożliwiając zbieranie danych dotyczących jej wpływu na poznański system edukacyjny. 

Ad. 18. Jakie znaczenie – zdaniem MRMP – mają badania w tworzeniu dokumentów 

strategicznych? Proszę o uzasadnienie odpowiedzi. 

W odpowiedzi na pytanie, Młodzieżowa Rada uważa, że badania stanowią niezbędny 

fundament dla skutecznego planowania strategicznego, co pozwala osobom odpowiedzialnym 

za przygotowanie dokumentu na świadome i przemyślane podejście do osiągania 

zamierzonych celów. Mamy nadzieję, że zgodzi się z Pan z tezą, że systematyczne zbieranie, 

analiza i interpretacja danych są istotną częścią prac nad dokumentem - proces badawczy 

dostarcza istotnych informacji, które są kluczowe dla efektywnej strategii. 

W naszej ocenie podczas planowania strategicznego, badania umożliwiają zrozumienie 

aktualnego stanu rzeczy, identyfikację wyzwań, a także ocenę potencjalnych szans i zagrożeń. 

Otrzymywanie obiektywnych danych jest kluczowe, ponieważ eliminuje ryzyko podejmowania 

decyzji opartych na subiektywnych przekonaniach, emocjach czy przekazach medialnych. 

Ad. 19. W jakich sytuacjach niewłaściwie przeprowadzone badania mogą być – zdaniem 

MRMP – podstawą opracowywania dokumentów o charakterze strategicznym? Proszę o 

uzasadnienie odpowiedzi. 

W odpowiedzi na pytanie, Młodzieżowa Rada stoi na stanowisku, że niewłaściwie 

przeprowadzone badania stanowią potencjalne zagrożenie dla rzetelności opracowywanych 

dokumentów o charakterze strategicznym. Mogą one prowadzić do powstawania 

nieadekwatnych, błędnych lub nietrafionych wniosków, co z kolei może skutkować poważnymi 

wadami w procesie tworzenia strategii. Dlatego też, należy wykluczyć ich wykorzystanie jako 

fundamentu do opracowywania dokumentów strategicznych. 

Warto jednak podkreślić istotną różnicę pomiędzy niewłaściwie przeprowadzonymi badaniami 

a badaniami, w których wystąpił drobny błąd, np. językowy, matematyczny czy techniczny. 



 

 

Badania przeprowadzone w ramach Strategii Oświatowej Miasta Poznania 2030 uznajemy za 

przeprowadzone w sposób właściwy i rzetelny.  

 

Radne i Radni Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

 

 

 



UCHWAŁA NR LXXXVII/5/2024 

MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 stycznia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia poparcia petycji grupy „Maturalni” skierowanej do Minister 

Edukacji Narodowej 

Na podstawie § 1 ust. 5 pkt. 1 i ust. 10 oraz § 13 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta 

Poznania, stanowiącego załącznik do uchwały Nr LXIII/993/VI/2014 Rady Miasta Poznania z 

dnia 25 lutego 2014 r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Poznania (Dz. U. Woj. 

Wlkp. z 2022 r. poz. 8291) uchwala się, co następuję: 

§ 1

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania popiera petycję grupy „Maturalni” skierowaną do Minister 

Edukacji Narodowej Pani Barbary Nowackiej.  

§ 2

Poparcie, o którym mowa w § 1 stanowi załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 

§ 3

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 



§ 4

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania  

Piotr Krzeszkiewicz 



Poznań, 18 stycznia 2024 r. 

Szanowna Pani Minister, 

w ostatnim czasie w przestrzeni publicznej pojawił się temat petycji grupy „Maturalni” w sprawie 

zmian dotyczących części ustnej egzaminu maturalnego. Jako organ samorządowy, który ma za 

zadanie reprezentować młodzież szkolną Miasta Poznania pragniemy wyrazić wobec tej inicjatywy 

i jej postulatów nasze pełne poparcie.  

Wspomniana petycja, spotkała się z uznaniem prawie 170 tysięcy uczniów, co stanowi wyraz troski 

o dobrostan i warunki edukacyjne maturzystów. Zauważamy, że zdobycie tak szerokiego poparcia

świadczy o istotności poruszanej problematyki.

Jako przedstawiciele Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, doceniamy wysiłki Ministerstwa 

Edukacji Narodowej w zakresie usprawniania systemu edukacyjnego. W kontekście petycji, 

zwracamy uwagę na podnoszone argumenty dotyczące stresu związanego z maturami ustnymi oraz 

ich potencjalnego wpływu na przyszłość uczniów.  

Ponadto, zauważamy, że matury ustne stanowią istotne wyzwanie, szczególnie dla uczniów 

zdających wiele przedmiotów na poziomie rozszerzonym. W kontekście matur ustnych z języka 

polskiego, uważamy, że propozycje eliminacji pytań niejawnych są uzasadnione i mogą przyczynić 

się do zwiększenia sprawiedliwości oraz obiektywności ocen. 

Warto również wspomnieć o doświadczeniach z czasu pandemii, kiedy to matura ustna nie była 

obowiązkowa. Nasze spostrzeżenie z tego okresu wskazują, że to podejście nie wpłynęło 

negatywnie na zasób wiedzy i umiejętności maturzystów, co również zostało przedstawione w 

petycji. Uważamy, że jest to istotny wniosek, które warto uwzględnić w kontekście ewentualnych 

zmian. 

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania pragnie wyrazić gotowość do konstruktywnej współpracy i 

uczestnictwa w procesach dotyczących ewentualnych zmian w egzaminach maturalnych. Zależy 

nam na kształtowaniu systemu edukacyjnego, który sprzyja równości szans oraz zaspokaja 

Szanowna Pani  
Barbara Nowacka  
Minister Edukacji Narodowej 



różnorodne potrzeby uczniów, a jednocześnie dąży do zmiany podejścia ucznia do systemu 

oświatowego w naszym kraju.  

Radne i Radni Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 



UCHWAŁA NR LXXXVIII/5/2024 

MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 stycznia 2024 r. 

w sprawie udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

projektowi „Łowcy Pasji” 

Na podstawie § 1 ust. 5 pkt. 10 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, stanowiącego 

załącznik do uchwały Nr LXIII/993/VI/2014 Rady Miasta Poznania z dnia 25 lutego 2014 r. w 

sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Poznania (Dz. U. Woj. Wlkp. z 2022 r. 

poz. 8291) uchwala się, co następuję: 

§ 1

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania udziela honorowego patronatu projektowi „Łowcy Pasji”. 

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

§ 3

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania  

Piotr Krzeszkiewicz 



UCHWAŁA NR LXXXIX/5/2024 

MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 stycznia 2024 r. 

w sprawie udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

projektowi „Mówca XXI wieku” 

Na podstawie § 1 ust. 5 pkt. 10 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, stanowiącego 

załącznik do uchwały Nr LXIII/993/VI/2014 Rady Miasta Poznania z dnia 25 lutego 2014 r. w 

sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Poznania (Dz. U. Woj. Wlkp. z 2022 r. 

poz. 8291) uchwala się, co następuję: 

§ 1

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania udziela honorowego patronatu projektowi „Mówca XXI 

wieku”. 

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

§ 3

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania  

Piotr Krzeszkiewicz 



UCHWAŁA NR XC/5/2024 

MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 stycznia 2024 r. 

w sprawie udzielenia honorowego patronatu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

wydarzeniu „Transatlantic – Let’s Act Now 2024 Conference” 

Na podstawie § 1 ust. 5 pkt. 10 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, stanowiącego 

załącznik do uchwały Nr LXIII/993/VI/2014 Rady Miasta Poznania z dnia 25 lutego 2014 r. w 

sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Poznania (Dz. U. Woj. Wlkp. z 2022 r. 

poz. 8291) uchwala się, co następuję: 

§ 1

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania udziela honorowego patronatu projektowi „Transatlantic 

– Let’s Act Now 2024 Conference”.

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

§ 3

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania  

Piotr Krzeszkiewicz 



UCHWAŁA NR XCI/5/2024 

MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 stycznia 2024 r. 

uchylająca uchwałę LXIII/2/2018 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 24 

stycznia 2018 r. w sprawie regulaminu przyznawania honorowych patronatów 

Na podstawie § 13 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, stanowiącego załącznik 

do uchwały Nr LXIII/993/VI/2014 Rady Miasta Poznania z dnia 25 lutego 2014 r. w sprawie 

utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Poznania (Dz. U. Woj. Wlkp. z 2022 r. poz. 8291) 

uchwala się, co następuję: 

§ 1

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania uchyla uchwałę LXIII/2/2018 Młodzieżowej Rady Miasta 

Poznania z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie regulaminu przyznawania honorowych 

patronatów. 

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

§ 3

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania  

Piotr Krzeszkiewicz 



UCHWAŁA NR XCII/5/2024 

MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 stycznia 2024 r. 

w sprawie opinii osób korzystających z transportu zbiorowego Miasta Poznania 

dotyczącej oferowanych usług i diagnozy współczesnych wyzwań i oczekiwań 

społeczności lokalnej 

Na podstawie § 13 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, stanowiącego załącznik 

do uchwały Nr LXIII/993/VI/2014 Rady Miasta Poznania z dnia 25 lutego 2014 r. w sprawie 

utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Poznania (Dz. U. Woj. Wlkp. z 2022 r. poz. 8291) 

uchwala się, co następuję: 

§ 1

Młodzieżowa Rada Miasta Poznania przeprowadza badania opinii osób korzystających z 

transportu zbiorowego Miasta Poznania dotyczącej oferowanych usług i diagnozy 

współczesnych wyzwań i oczekiwań społeczności lokalnej przez organ Młodzieżowej Rady, o 

którym mowa w uchwale nr LXXV/5/2023 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 23 

listopada 2023 r. w sprawie utworzenia Komisji Transportu i Infrastruktury Miasta 

Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

§ 2

Młodzieżowa Rada przyjmuje strategię przeprowadzenia badania, stanowiącą załącznik nr 1 do 

niniejszej uchwały. 

§ 3

Młodzieżowa Rada zezwala na dokonywanie zmian w strategii przeprowadzenia badania, po 

uzyskaniu zgody Rady w drodze uchwały lub poprzez przeprowadzenie głosowania z 

wykorzystaniem środków komunikacji na odległość, które wskaże Przewodniczący 

Młodzieżowej Rady w drodze pisma okólnego. 



§ 4

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

§ 5

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania 

Piotr Krzeszkiewicz 



SCHEMAT PRZEPROWADZENIA BADANIA 

opinii osób korzystających z transportu zbiorowego Miasta Poznania dotyczącej usług 

oferowanych i diagnozy współczesnych wyzwań i oczekiwań społeczności lokalnej 

Ilekroć w dokumencie występuję słowo „organ” – rozumie się przez to organ Młodzieżowej Rady, który 

na mocy uchwały, do której dokument stanowi załącznik został wskazany do przeprowadzenia badania, 

o którym mowa w tytule dokumentu.

Organ, któremu powierza się badanie, o którym mowa w tytule przeprowadzi je zgodnie z zasadami 

etycznymi i dążącymi do zapewnienia jak najbardziej rzetelnej metodologii badań. W związku z 

powyższym: 

- zostanie przeprowadzone badanie metodą Computer-Assisted Web Interview – wykorzystując

system zbierania danych i informacji poprzez wypełnianie ankiety, będący przyjętym zwyczajowo do

przeprowadzenia tego typu badań w Urzędzie Miasta Poznania;

- zostanie przeprowadzona debata na posiedzeniu Komisji Transportu i Infrastruktury

Młodzieżowej Rady Miasta Poznania – dotycząca tematu, o którym mowa w tytule badania.

W ramach przeprowadzonego badania metodą CAWI, organ przygotuje ankietę, na bieżąco konsultując 

się w tej sprawie z członkami Prezydium Młodzieżowej Rady Miasta Poznania i Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Poznania ds. młodzieży i współpracy akademickiej. 

Ankieta przed publikacją przez organ podlega zatwierdzeniu przez Przewodniczącego Młodzieżowej 

Rady Miasta Poznania. O jej ostatecznej konstrukcji organ decyduje w drodze uchwały, podjętej zwykłą 

większością głosów w obecności co najmniej połowy członków wchodzących w skład organu. Pytania 

nie mogą wykraczać poza zakres, do którego Młodzieżowa Rada upoważniła organ. 

Organ upoważnia się do zebrania danych na temat: 

- miejsca zamieszkania badanego;

- opinii nt. ogólnej organizacji transportu miejskiego w Poznaniu;

- częstotliwości korzystania przez badanego z usług komunikacji miejskiej;

- wskazania usługi Zarządu Transportu Miejskiego w Poznaniu, z której badany korzysta

najczęściej;

- opinii nt. dostosowania rozkładów do przepustowości pojazdów w określonych porach dnia;

- obserwacji badanego co do zgodności czasowej między rozkładem, a stanem faktycznym;

- uszczegółowienia kwestii przepustowości niektórych pojazdów, wskazanych w wyniku

obserwacji członków Młodzieżowej Rady;

- celowości oferowania niektórych usług przez Zarząd Transportu Miejskiego w Poznaniu;

- opinii indywidualnej do kwestii przepustowości niektórych pojazdów;

- oceny działań Zarządu Transportu Miejskiego w kontekście zniesienia lub modyfikacji usług

przez niego oferowanych;



- propozycji badanego na rozwiązanie problemów związanych z transportem miejskim w 

Poznaniu. 

 

 

Strategia podlega zmianie na zasadach przewidzianych w uchwale Młodzieżowej Rady. Ustala się, że 

podstawowym celem badania jest zebranie głosów beneficjentów poznańskiej komunikacji miejskiej i 

przedstawienie ich podczas różnych form dialogu z przedstawicielami Zarządu Transportu Miejskiego 

w Poznaniu. 

Organ przedstawia raport z przeprowadzonych badań, który podlega zatwierdzeniu przez Prezydium 

Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, przed rozpoczęciem dialogu z przedstawicielami miejskich 

jednostek organizacyjnych i innych podmiotów, których formy działania pokrywają się z przedmiotem 

badania. 

Formy współpracy z innymi podmiotami – z wyłączeniem Urzędu Miasta Poznania – przy realizacji 

badania muszą zostać zgłoszone Prezydium Młodzieżowej Rady, który informuje Radę za 

pośrednictwem środków umożliwiających komunikację na odległość o planie rozpoczęcia współpracy, 

a następnie: 

a) w przypadku, gdy nie zostanie zgłoszony sprzeciw – decyduje Przewodniczący 

Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, po uzyskaniu opinii członków Prezydium; 

b) w przypadku, gdy zostanie zgłoszony sprzeciw – decyduje Młodzieżowa Rada w drodze 

głosowania przeprowadzonego za pośrednictwem środków umożliwiających komunikację na 

odległość,   zorganizowanego   przez   Przewodniczącego   Młodzieżowej   Rady. 

 

W przypadku, gdy w ocenie Przewodniczącego nawiązanie współpracy będzie kolidowało z zasadami, 

określonymi w Statucie Młodzieżowej Rady może on: 

a) wstrzymać przekazanie informacji do czasu dokonania wykładni na tle stosowania Statutu 

Młodzieżowej Rady Miasta Poznania; 

b) na wniosek oraz/lub po uzyskaniu opinii Prezydium Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

oraz Pełnomocnik Prezydenta Miasta Poznania ds. młodzieży i współpracy akademickiej w 

tej sprawie zakazać współpracy. 



UCHWAŁA NR XCIII/5/2024 

MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 stycznia 2024 r. 

w sprawie zmiany uchwały nr LXXV/5/2023 w sprawie utworzenia Komisji Transportu 

i Infrastruktury Miasta Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Na podstawie § 9 ust. 1 pkt. 2 oraz § 13 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, 

stanowiącego załącznik do uchwały Nr LXIII/993/VI/2014 Rady Miasta Poznania z dnia 25 

lutego 2014 r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Poznania (Dz. U. Woj. 

Wlkp. z 2022 r. poz. 8291) uchwala się, co następuję: 

§ 1

W uchwale nr LXXV/5/2023 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 7 grudnia 2023 r. w 

sprawie utworzenia Komisji Transportu i Infrastruktury Miasta Młodzieżowej Rady Miasta 

Poznania wprowadza się następującą zmianę: 

1) § 3 uchwały otrzymuję brzmienie: „W skład Komisji Transportu i Infrastruktury

Miasta powołuje się:” 

1) Jakub Adamczewski

2) Bartosz Bilski

3) Jakub Felenberg

4) Maksymilian Foltyn

5) Marcin Jóźwiak

6) Maciej Kornaga

7) Piotr Krzeszkiewicz

8) Matylda Majowska

9) Natalia Malinowska

10) Zak Montgomery

11) Maria Pobojewska

12) Wojciech Torłop

13) Blanka Urban



§ 2 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

§ 3 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

 

 

 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania 

 

 

 

Piotr Krzeszkiewicz 



UCHWAŁA NR XCIV/5/2024 

MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 stycznia 2024 r. 

w sprawie zmiany uchwały nr VI/5/2022 w sprawie utworzenia Komisji Relacji 

Zewnętrznych Młodzieżowej Rady Miasta Poznania 

Na podstawie § 9 ust. 1 pkt. 2 oraz § 13 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, 

stanowiącego załącznik do uchwały Nr LXIII/993/VI/2014 Rady Miasta Poznania z dnia 25 

lutego 2014 r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Poznania (Dz. U. Woj. 

Wlkp. z 2022 r. poz. 8291) uchwala się, co następuję: 

§ 1

W uchwale nr VI/5/2022 Młodzieżowej Rady Miasta Poznania z dnia 16 listopada 2022 r. w 

sprawie utworzenia Komisji Relacji Zewnętrznych Miasta Młodzieżowej Rady Miasta 

Poznania wprowadza się następującą zmianę: 

1) § 3 uchwały otrzymuję brzmienie: „W skład Komisji Relacji Zewnętrznych

Młodzieżowej Rady Miasta Poznania powołuje się:

1) Stanisław Białka

2) Bartosz Bilski

3) Piotr Fabianowicz

4) Joanna Gawrysiak

5) Bartosz Gierzycki

6) Wit Gietka

7) Agata Jacaszek

8) Jan Jeziorny

9) Kinga Kobusińska

10) Hanna Kobylacka

11) Maksymilian Korbik

12) Piotr Krzeszkiewicz

13) Matylda Majowska

14) Zak Montgomery

15) Nikodem Nowicki

16) Szymon Pepłoński

17) Hanna Roguszka



18) Adrianna Szałata

19) Liwia Woźniczak

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

§ 3

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta Poznania. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania 

Piotr Krzeszkiewicz 
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